
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 4. august 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AC
Vil ministeren redegøre for årsagerne til, at en af intentionerne bag akutaftalen, nemlig at 
den ledige kapacitet i det samlede sundhedsvæsen skal udnyttes, ikke virker til at blive 
efterlevet, jf. artiklen ”Privathospitaler i opråb til minister: Patienter må vente månedsvis i 
det offentlige, mens de private har ledige pladser” fra DR.dk den 15. juli 2023?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (DF).

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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Offentligt
SUU Alm.del - Samrådsspørgsmål AC
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